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Fra: Eva Borchorst Mejnertz
Sendt: 21. oktober 2019 16:37
Til: MBA-Byradsservice; MBU-ADMIN-Sekretariatet
Emne: 10-dages forespørgsel vedrørende ulovlig praksis vedrørende elever i modtagerklasser

Radikale har med stor forundring læst tre artikler i JP der beskriver, at Aarhus kommune ikke lever op til 
lovgivningen vedrørende elever i modtagerklasser i Aarhus kommune. Det ønsker vi, at der øjeblikkeligt rettes op 
på. 

Vi ønsker derfor følgende belyst:  

1. På hvilke punkter lever vi ikke op til lovgivningen, på hvilke skoler og i hvilken periode? Hvor mange børn i alt er
eller har været berørt?

2. Hvornår har man første gang modtaget henvendelse fra Lene Aabye Møller, og hvorfor er henvendelserne om den
ulovlige praksis ikke blevet taget videre i organisationen med henblik på at undersøge om der var tale om en ulovlig
praksis og rette op på denne?

3. Hvad har der været af henvendelser omkring en evt ulovlig praksis?

4. Hvad gør man for at sikre, at personale i Aarhus kommune ved, at de trygt kan gøre opmærksom på problemer
eller ulovmæssigheder, også når en skoleledelse ikke vil undersøge eller gå videre med en forespørgsel/bekymring?

5. Hvorfor er Børn og Unge‐udvalget ikke blevet orienteret, da man blev opmærksom på, at der var tale om en
ulovlig praksis?

6. Hvad er der allerede gjort for at rette op på den ulovlige praksis og understøtte de berørte børn og unge, og hvad
planlægger man konkret at gøre indenfor hvilket tidsrum?

7. Hvad er ressourcebehovet i forhold til at rette op på den ulovlige praksis på de berørte skoler?

8. Hvorfor har man på de berørte skoler valgt en ulovlig praksis, og kan denne begrundes i økonomi, som Lene Aaby
Møller peger på?
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